
J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2020.június 30-án (kedden) 14 

órakor megtartott nyilvános ülésén, a községházán (9223 Bezenye, Szabadság utca 50.).  

 

Jelen vannak: Márkus Erika polgármester elnökletével, Szakos Géza, Hiltser Mátyás, Nusser  

Györgyné, Sándor Vincéné, Kammerhofer Lívia képviselők 

  

Hivatalból jelen vannak: dr. Gáli Péter jegyző  

     Wiegerné Mészáros Erika aljegyző,  

        Pernek Zsuzsanna jegyzőkönyvezető 

 

Meghívott vendégek: Horváth Brigitta projekt menedzser 

   Bakonyi László, a Bezenyei Sportegyesület elnöke 

   Somogyi László, a Bezenyei Sportegyesület támogatója 

 

Érdeklődök. 8 fő 

 

Márkus Erika polgármester: Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. Mielőtt  

ülésünket hivatalosan megkezdenénk, kérem, engedjék meg, hogy röviden 

megemlékezzünk a Semmelweis napról, a közszolgálati tisztviselők napjáról. 

 

Schmatovich Flóra verssel és Márkus Erika polgármester köszöntő beszéddel és egy szál  

fehér rózsával köszöntette az ülésen megjelent egészségügyi dolgozókat és a hivatali 

dolgozókat.  

 

Márkus Erika polgármester: a veszélyhelyzet feloldását követően a képviselő-testület által  

jóváhagyott éves munkatervben meghatározott napra, a szervezeti és működési 

szabályzatban foglaltaknak megfelelően hívtam össze a képviselő-testületi ülést. Az 

ülést megnyitom. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, mivel a megválasztott 7 

képviselőből 6 képviselő jelen van. 

 

A képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Nusser Györgyné és 

Kammerhofer Lívia  képviselőket kérem fel. 

 

A meghívó tartalmazza a napirendi javaslatot.  Javasolom a napirendre felvenni a 

Térségi Társulás társulási megállapodás módosítását, valamint a Silmo Kft-vel kötendő 

szerződést. Két napirendhez, az óvoda vezetői megbízással kapcsolatban és a 

sportegyesület támogatásával kapcsolatosan kiküldésre került kiegészítés. A 

kiegészítésekkel együtt javasolom ezen napirendek tárgyalását. 

Javaslom, hogy a Makadám Kft-vel kötendő szerződés jóváhagyását első napirendként 

tárgyaljuk, mert itt van Horváth Brigitta projekt menedzser, aki az ipari park 

beruházással összefüggésben tájékoztatást szeretne adni a képviselő-testületnek. 

Továbbá javaslom, hogy a belső ellenőrzésről szóló napirendet a költségvetési rendelt 

módosítása és a 2019. évi költségvetés beszámolójának tárgyalása elé vegyük a belső 

ellenőrök iránymutatása alapján.  

Megkérdezem, hogy van-e más napirendi javaslat, illetve a napirendi javaslattal 

kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel.  
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Továbbiakban –mivel más napirendi javaslat nem hangzik el-, javasolja a testületi 

tagoknak fogadják el az általa javasolt  napirendi pontokra vonatkozó kiegészítéseket, 

továbbá a napirendi pontok sorrendjének változására tett javaslatát.   (6 igen, egyhangú)     

 

Ezután a polgármester kéri, hogy a 2020. június 30-i nyilvános ülés végleges napirendi 

pontjait az előzőekben elhangzottak szerint fogadják el.   

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

42/2020.(VI.30.)       h a t á r o z a t 

 

 

1.) MAKADÁM Útépítő és Helyreállító Kft-vel kötendő szerződés 

jóváhagyása 

2.) Silmo Kft.-vel kötendő szerződés 

3.) Beszámoló a polgármester veszélyhelyzet ideje alatt hozott döntéseiről  

4.)  Beszámoló az önkormányzati intézmények 2019. évi belső 

ellenőrzéséről 

5.) Az Önkormányzat 2019. évi költségvetésének IV. negyedéves módosítása 

6.) Beszámoló az Önkormányzat 2019. évi költségvetésének végrehajtásáról 

7.) Az Önkormányzat 2020-2024. közötti időszakra szóló gazdasági programja 

Előterjesztő: Márkus Erika polgármester 

8.) Javaslat a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról új önkormányzati 

rendelet megalkotására 

9.) Kitüntetések alapításáról és adományozásának rendjéről szóló rendelet-

tervezet 

10.) Javaslat önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezésére 

11.) A Magyar Falu Programban benyújtott  

a) „Orvosi műszer” 

b) „Közösségi tér ki-/átalakítás és foglalkoztatás” pályázatokon való 

részvétel 

12.) Bezenyei Százszorszép Óvoda vezetői megbízás  

13.) Útfelújítási pályázat 

14.) Iskolai Intézményi Tanácsba delegálás 

15.) Bezenyei Horvát-Magyar Kétnyelvű Általános Iskolában ÖKO kert 

létesítéséhez támogatás kérése 

16.) Művelődési Házban nyári tábor szervezése 

17.) Bezenyei Sportegyesület támogatási kérelme 

18.) Ingyenes teremhasználati kérelmek 

19.) Bezenye, Táncsics M. u. 6. szám alatti 752 hrsz-ú ingatlanon lévő 

lakóházat megtámasztó dúcolás közterület használatával kapcsolatos 

ismételt kérelem 

20.)  Térségi Társulás társulási megállapodás módosítása 
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1.napirend 

MAKADÁM Útépítő és Helyreállító Kft-vel kötendő szerződés jóváhagyása 

(1. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: felkéri az ülésen megjelent Horváth Brigitta projekt menedzsert, 

hogy adjon tájékoztatást az ipari park lezárásával kapcsolatosan.  

 

Horváth Brigitta projekt menedzser: az ipari park projekt lezárásának ma van az utolsó napja.  

Igazából ma tehetünk még érdemi változásokat. Korábban már egyeztettünk, arról hogy 

az ipari parkra elnyert pályázati támogatás 96 %-ban elszámolásra került.  A maradék 4 

% felett kell a döntést hozni. Praktikus megoldásnak tűnik, hogy elszámolásához 

kivitelezési szerződést módosítanak, illetve a pótmunkát rendelnek el. Ily módon a 

Makadám  Kft által elvégett pótmunkára kiállított számla egy része fedezhető lenne. Azt 

tudni kell, hogy az ipari park pályázat teljes összegét az Önkormányzat megkapta, 

amennyiben nem használják fel a teljes összeget, azt vissza kell fizetni.  

 

Szakos Géza alpolgármester: esélylatolgatást tudunk-e mondani?  

 

Horváth Brigitta projekt menedzser: nem túl régi tapasztalata, hogy pótmunkát elfogadott az 

közreműködő szervezet, elvileg ez lehetséges. Ami felmerülhet, hogy a pótmunka 

mennyire volt előre nem látható.   

 

Nusser Györgyné képviselő: kérdezi, hogy a fel nem használt összeg, a Magyar Államkincstári 

bankszámlán van? 

  

Horváth Brigitta projekt menedzser: igen, még a bankszámlán van a pénz. 

 

Szakos Géza alpolgármester: nem lehet jó eredményt elérni, ha az egységesen kialakított 

álláspontot az ügyfél előtt felülírjuk. Látszik, hogy nincs egység. Ügyvédékkel 

konzultáltunk? Mi a véleményük, erről nem hallottam. Hiltser Mátyás alpolgármester 

szerint jó eredményt értünk el, mert megcsinálják az utat abból a pénzből, amiért eddig 

nem dolgoztak meg. Elengedik a késedelmi kamat felét, miközben tudjuk, hogy nem 

csak túlárazott a munka, hanem egyrészről nem is tudjuk, hogy mit számláztak ki. Nem 

tettünk kísérletet, hogy egységes álláspontot képviselve más hozzáállásra kényszerítsük 

őket. 

A pénzügyi helyzetünk nem engedheti meg, hogy ígéreteket tegyünk, mégis ígértünk: 

„ha fizetünk,  nem kell késedelmi kamatot fizetnünk?” A kérdés azt feltételezi, hogy 

van miből fizetni.  Ezzel szemben van 32 millió forintunk. A Makadámnak kellene 

fizetnünk 21 millió forintot, marad 11 millió forint. Több mint 8 milliót forint normatíva 

visszafizetési kötelezettségünk van, maradt 3 millió forintunk. 2 millió forintot 

odaígértünk a sportegyesületnek. Hiltser Mátyás alpolgármester összegyűjtött 

közadakozásból 525.000 Ft-ot a sportegyesület pályázatának önrészére, amit a 

képviselő-testület kiegészített 251.001.- Ft-tal. Februárban azt mondták, hogy nincs 

önrészre pénze az egyesületnek, holott 2019. októberében kaptak 1,5 millió forintot az 

önkormányzattól, és akkor már javában pörgött a pályázat. Maradt 1 millió forint, azt   

két részletben a sportegyesületnek odaígértük támogatásként, de a sokadik kérésünkre 

sem kaptunk elszámolást arról, hogy október óta mire költötték a kapott 1,9 millió forint 

támogatást. Mindezeket figyelembe véve az önkormányzat számláján nem marad pénz. 

Nusser Györgyné képviselő említette, hogy az állami normatívákon felül havonta 

legalább 2 millió forint kell,  hogy működni tudjunk. Tehát maradt mínusz 2 millió 
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forint. A Silmo Kft-től talán kapunk 19 millió forintot. Azért talán, mert 2 hónapja 

halogatjuk a szerződés aláírását, előtte pedig híre-hamva sem volt megegyező 

szándéknak, pedig a képviselő-testület egyértelműen megfogalmazta, hogy 

megállapodásra kell jutnunk a Silmoval. Ráadásul valahogy most sem akarták 

napirendre venni, utólag került be a képviselő-testületi ülés napirendi pontjai közé. És 

akkor még nem adtunk támogatást az iskolai kert létrehozásához.  

A kérdés, van pénzünk kifizetni a Makadám számlát? 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: elmondja, hogy alpolgármester úr felszólalását, demagógnak  

érzi. A számlát elfogadták, amiről van szerződés. Sajnos a szerződés megkötetett, ami 

olyan örökségünk, amit tovább kell vinni.  A Makadám Kft. felé a számla kifizetését, a 

megállapodás aláírását javasolja.  

  

 

Márkus Erika polgármester: Az önkormányzat szempontjából fontosnak tartja, hogy a számla 

kiegyenlítésre kerüljön, Az alpolgármester úr kérdésére válaszolva igen ki tudjuk fizetni 

a Makadám számlát.  

Az ügyvédeknek is megküldtük a szerződést véleményezésre. Az ügyvédek válaszukba 

elmondták, hogy a  Ptk. szabályai szerint kiszámított késedelmi kamatnál a 

megállapodásban az 50 % elengedésével is felével csökkentette annak mértékét. 

 

Szakos Géza alpolgármester: véleménye szerint a kamat mértéke sok, ha jól értelmezte a  

jogszabályt.   

  

dr. Gáli Péter jegyző: elmondja, hogy a Ptk. 6:155 §. (1) bekezdése alapján  számolják a 

késedelmi kamatot. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a kamatlábra kérdez rá, hogy az mennyi? Ha kiszámoljuk a  

20.000.000.-Ft-ra  novembertől a fizetés napjáig akkor több mint 500.000.-Ft   

késedelmi kamatot  kell fizetni ami a késedelmi kamat 50%-a abból következtetünk arra 

hogy 8% + jegybanki alapkamat a késedelmi kamat. Normál körülmények között a 

késedelemi kamat a jegybanki alapkamat kétszerese, vagyis 1,8 % és nem 8 %+ 0,9 %. 

 

Márkus Erika polgármester: véleménye szerint azért nem hibáztunk, mert a Ptk. alapján 

számoljuk a késedelmi kamatot.  

 

 dr. Gáli Péter jegyző:  ismerteti a Ptk. 6:155 §. (1) bekezdését,  elmondja, hogy a késedelmi 

kamat mértéke a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki 

alapkamat – idegen pénznemben meghatározott pénztartozás esetén az adott pénznemre 

a kibocsátó jegybank által meghatározott alapkamat, ennek hiányában a pénzpiaci kamat 

– nyolc százalékponttal növelt értéke. A kamat számításakor a késedelemmel érintett 

naptári félév első napján érvényes jegybanki alapkamat irányadó az adott naptári félév 

teljes idejére. 

 

Szakos Géza alpolgármester: véleménye szerint a Makadám Kft-vel tervezett megállapodás  

mögött nincs szakmaiság. Nincsenek benne tényleges hivatkozások.  

 

 

Márkus Erika polgármester: elmondja még, hogy a pénzügyi, gazdasági ügyrendi-jogi bizottság 
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is tárgyalta a napirendet, felkéri Nusser Györgyné bizottsági elnököt a bizottság 

állásfoglalásának ismertetésére.  

 

Nusser Györgyné bizottsági elnök elmondja, hogy bizottságuk  megtárgyalta a napirendet és 4 

igen szavazattal, 2 nem szavazattal, és 1 tartózkodással javasolják a képviselő-

testületnek, hogy hatalmazzák fel a polgármestert a Makadám Kft.-vel kötendő 

megállapodás aláírására. Elmondja továbbá, hogy ő nem támogatja, a megállapodás 

aláírását, mivel ha kifizetésre kerülnek a megállapodásban rögzítettek szerint az 

elmaradt számlák, akkor nem marad pénz az önkormányzat számláján.  

 

 

Márkus Erika polgármester szót adott Kovács Lászlóné bezenyei lakos számára.  

 

Kovács Lászlóné bezenyei lakos: felhívta a képviselő-testület, figyelmét, arra hogy amennyiben  

nem rendezett tartozása lesz az önkormányzatnak, minden pályázati lehetőségtől elesik. 

Azt kell mérlegelni, melyik a kisebb veszteség, kifizetni a tartozást a Makadám felé, 

vagy elesni a pályázati lehetőségektől.  

 

Nusser Györgyné képviselő: válaszol Kovács Lászlóné bezenyei lakosnak, elmondja, hogy az  

önkormányzat csak köztartozás fennállása esetén zárná ki magát  a további 

pályázatokból. 

 

Márkus Erika polgármester: Megkérdezem, hogy van-e további kérdés, észrevétel az  

előterjesztett megállapodás–tervezettel, mellékleteivel kapcsolatosan? 

 

Mivel további észrevétel, javaslat nem érkezett, ezért szavazásra bocsátom a 

Makadámmal kötendő megállapodás aláírását. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodással szavazott.  

 

dr. Gáli Péter jegyző  jelzi, hogy   ez a szavazati arány nem elegendő a pozitív döntéshez, ahhoz 

hogy a megállapodás aláírható legyen, az egyszerű szótöbbséghez is négy igen szavazat 

kell. 

Szakos Géza alpolgármester elmondja, hogy mivel a szavazati arány nem elegendő, nem   

           egyértelmű, újbóli szavazás esetén ő is igennel szavazna.  

  

Márkus Erika polgármester   az  önkormányzat szervezeti és működési szabályzatának 26. § (6)   

bekezdése szerint az alpolgármester javaslatára a szavazás megismétlését kéri.  

 

 

A képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot 

hozta: 

 

 

43/2020. (VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert a Makadám Kft-vel kötött 

megállapodás  aláírására.  

                                                A megállapodás a határozat mellékletét képezi.  
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Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 

 

 

2. napirend 

Silmo Kft.-vel kötendő szerződés 
(2. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: már több alkalommal foglalkoztunk a Silmo Kft-vel kötendő  

szerződéssel, ami többször is átdolgozásra került. Amikor utoljára kiküldtem a 

szerződés-tervezetet, a képviselők részéről nem érkezett hozzá vélemény. Ezért 

javasoltam a napirendre vételét. Kérem döntsünk, hogy aláírásra kerüljön-e a 

megállapodás az előterjesztett formában és tartalommal, vagy nem. Megkérdezem, hogy 

van-e kérdés, észrevétel a szerződés-tervezettel kapcsolatosan? 

 

Szakos Géza alpolgármester: annyi kiegészítést tennék, hogy amikor azt mondod, hogy nem  

érkezett válasz, ezzel szemben, gyakorlatilag újra írtam pár pontot. Egyetlen egy 

kiegészítés került bele, hogy a belterületbe vonás legyen kifizetve. Időben már a testület 

jóváhagyását élvezte a megállapodás. 

 

Márkus Erika polgármester: Megkérdezem, hogy van-e további kérdés, észrevétel az  

előterjesztett szerződés-tervezettel, mellékleteivel kapcsolatosan? 

 

Mivel észrevétel, javaslat nem érkezett, ezért szavazásra bocsátom a Silmo Kft-vel 

kötendő megállapodás aláírását. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

44/2020. (VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert a Silmo Kft-vel kötött 

megállapodás aláírására.  

                                                A megállapodás a határozat mellékletét képezi.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 

 

3. napirend 

Beszámoló a polgármester veszélyhelyzet ideje alatt hozott döntéseiről  

(3. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a Képviselő-testület legutóbb március 3-án tartott ülést. A  

testületi ülést követően a Kormány a 40/2020.(III.11.) kormányrendeletével az élet- és 

vagyonbiztonságot veszélyeztető tömeges megbetegedést okozó humánjárvány 

következményeinek elhárítása, a magyar állampolgárok egészségének és életének 

megóvása érdekében Magyarország egész területére veszélyhelyzetet hirdetett ki 2020. 
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március 11. 15 órától. A katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények 

módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdése alapján a 

veszélyhelyzetben a települési önkormányzat képviselő-testületének feladat- és 

hatáskörét a polgármester gyakorolja.  

Számos jogszabály állapít meg határidőt meghatározott képviselő-testületi döntések 

meghozatalára. Egyes döntések elmaradása hátrányosan érintheti az Önkormányzat 

működését. Figyelemmel arra, hogy a jogszabályi határidők alkalmazását a 

veszélyhelyzetben kihirdetett jogszabályok nem függesztették fel, e kérdésekben – a 

szükségesség és arányosság követelményének szem előtt tartásával – gondoskodni 

kellett a döntések meghozataláról.  

 

Kérem a képviselő-testületet, hogy a veszélyhelyzet ideje alatt hozott polgármesteri 

döntéseket jóváhagyni szíveskedjen. 

 

Megkérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatosan? 

 

Mivel észrevétel, javaslat nem érkezett, ezért szavazásra bocsátom a polgármester 

veszélyhelyzet ideje alatt született döntések jóváhagyását. 

 

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 

45/2020. (VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Bezenye 

Község Polgármesterének a 40/2020. (III.11.) Korm. rendelettel 

kihirdetett veszélyhelyzet időtartama alatt elfogadott 1/2020. 

(III.16.) - 30/2020. (VI.8.) határozataival meghozott, valamennyi 

polgármesteri döntést jóváhagy. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 

 
 

4. napirend 

Az önkormányzat 2019. évi költségvetésének IV. negyedéves módosítása 

(4. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: az előterjesztés a 2019. december 31. napjáig bekövetkezett  

változásokat, azok költségvetési rendeleten való átvezetését mutatja be.  

A módosítások magukba foglalják a pótelőirányzatok átvezetését, valamint a 

polgármesteri hatáskörben-, illetve testületi hatáskörben elrendelt előirányzat 

átcsoportosításokat, módosításokat.  

Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi bizottság. Kérem a bizottsági vélemények 

ismertetését. 

 

Nusser Györgyné képviselő: elmondja, hogy a pénzügyi bizottság megtárgyalta rendelet- 
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tervezetet és azt egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

Márkus Erika polgármester: megkérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel  

kapcsolatosan.  További hozzászólás nem érkezett, ezért szavazásra bocsátja a rendelet-

tervezetet.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 
 

 

2/2020.(VII.1.)     önkormányzati rendelet 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Bezenye 

Községi Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. 

(III.1.) önkormányzati rendelet módosításáról   

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

 

5. napirend: 

Beszámoló az önkormányzat 2019. évi költségvetésének végrehajtásáról 

(5.számú melléklet) 

 

 

Márkus Erika polgármester: a költségvetés végrehajtásáról szóló beszámolót a Pénzügyi és a  

Humán Bizottság tárgyalta, kéri a bizottsági vélemények ismertetését.  

 
Nusser Györgyné elnök: az önkormányzat 2019. évi költségvetését az 2/2019.(III.1)  

önkormányzati rendeletével fogadta el,  224.947.314 Ft kiadási és bevételi 

előirányzattal, mely az évközi módosítások figyelembevétel több alkalommal módosult.  

Az önkormányzat nehéz gazdasági helyzete indokolta, hogy a gazdálkodás és az 

önkormányzat zavartalan működése érdekében likviditású célú hitel, illetve rövid 

lejáratú hitel felvételére került sor 126.082.127 Ft összegben, mely 2019. szeptember 

30-ig visszafizetésre került. A kiadások jelentős részét a személyi juttatások és járulékai 

tették ki. A dologi kiadások között a közüzemi díjak volt a legnagyobb tétel. Az 

önkormányzat 2019. évi pénzmaradványa 235.057.273 Ft, melyből 

Az előterjesztésből szereztek tudomást arról, hogy 8.829.333 Ft normatíva 

visszafizetésére kötelezett az önkormányzat. Kéri, hogy részletesen tájékoztassák a 

képviselőket, hogy ez a visszafizetési kötelezettség milyen címeken keletkezett. 

Az előterjesztés részletes tájékoztatást ad a 2019. évi költségvetési történésekről.  A 

pénzügyi bizottság megtárgyalta és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 2019. évi 

költségvetés végrehajtásáról szóló rendeletet. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: hogy a humán bizottság is tárgyalta a napirendet, a bizottság is  

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Márkus Erika polgármester: megkérdezem, hogy van-e további kérdés, észrevétel a 2019. évi  

költségvetés végrehajtásáról szóló beszámolóval és rendelet-tervezettel kapcsolatosan.  

További hozzászólás nem érkezett, ezért szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
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A képviselő-testület 6 igen (egyhangú)  szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 

 

 

3/2020.(VII.1)      önkormányzati rendelet 

 

Bezenye Községi Önkormányzata Képviselő-testületének  az 

Önkormányzat 2019. évi költségvetésének végrehajtásáról    

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

6. napirend 

Beszámoló az önkormányzati intézmények 2019. évi belső ellenőrzéséről 

(6.számú melléklet) 

 

Márkus Erik polgármester:  a 2019. évi belső ellenőrzésről szóló beszámoló az ellenőrzési  

terv alapján elkészült. Az ellenőrzési jelentés tartalmazza az intézkedési tervet, 

amelynek végrehajtását utóellenőrzés formájában  meg fogják vizsgálni.  

 

Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Nusser Györgyné elnök: a pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendet és az előterjesztésben  

szereplő határozati javaslatnak megfelelően  egyhangúlag elfogadásra javasolja a  

képviselő-testületnek. 

 

Márkus Erika polgármester: További kérdés, észrevétel nincs, ezért szavazásra bocsátja a  

belső ellenőrzésről szóló beszámolót és határozati javaslatot. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

46/2020.(VI.30.)                                                                        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2019 évi 

függetlenített belső ellenőrzési tevékenységéről szóló éves összefoglaló 

ellenőrzési jelentést az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja az abban 

foglaltak megvalósítása érdekében az alábbi intézkedési tervet fogadja el: 

 

 Az önkormányzat által képviselő-testületi határozat alapján átvállalt térítési 

díjakat 2020. évben az intézményfinanszírozásról pénzforgalom nélkül át 

kell vezetni a teljesített bevételek – B405 Ellátási díjbevételek - közé, hogy 

a térítési díjak megfelelően elszámolásra kerüljenek. 

 

 2020. évben az eddig teljesített átvállalt bevételt a főkönyvi könyvelésben el 

kell számolni, majd ezt követően havonta ki kell mutatni és le kell könyvelni. 

 

 Szükséges kiszámítani az igénybevett étkezések után az Önkormányzat 

által átvállalt térítési díjat, azaz a ténylegesen teljesített bevétel összegét 
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2019. évre.  

 

Felelős: dr. Gáli Péter jegyző 

Határidő: folyamatos 

 

 

7. napirend 

Az önkormányzat 2020-2024. közötti időszakra szóló gazdasági programja 

(7. számú melléklet) 

 

 

Márkus Erika polgármester: választási programunk figyelembevételével készítettem a  

gazdasági programot. A program összeállításához javaslatot kértem a képviselőktől, 

bizottsági tagoktól, az intézmények vezetőitől. Két képviselőtől és az óvoda vezetőjétől 

kaptam javaslatot, melyeket figyelembe vettem a program összeállításánál.  

 

Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi és a humán bizottság. Kérem a bizottsági 

vélemények ismertetését. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta az önkormányzat gazdasági  

programját, melyet az alábbi kiegészítésekkel elfogadásra javasol, a képviselő-

testületnek. 

Javasolja a bizottság, hogy évente több alkalommal lehessen módosítani 

településrendezési és településfejlesztési tervet, alapdokumentumot. Javasolja, hogy 

nézzék meg, hogy adó alá bejelentkezők köre teljes-e, sürgessék meg a nem 

önkormányzat tulajdonában lévő Ady Endre utca vízelvezetésének rendezését. A 

gazdasági programhoz adott javaslatok között szerepelt, hogy a telekalakítás, illetve a 

fiatalok községbe csábítása kiemelt feladat legyen. Javasolja, a temető rendezési terv 

szerinti fejlesztését, a ravatalozó felújítását, a világítás megoldását, fásítást, valamint a 

régi, elhanyagolt, valamint ismételt megváltásra nem került síremlékek egy helyre 

történő szállítását. 

Javasolja, kezelni a zöldhulladék elhelyezésére szolgáló terület kijelölését, a közösségi 

együttélés szabályairól szóló rendelet megalkotását a közpark kialakítását, ahol a 

születendő babáknak tudnának emlékfákat ültetni. A célok között szerepeltetni 

szükséges, minibölcsőde, bölcsődei csoport létrehozását.  

Javasoljuk továbbá, hogy évente két alkalommal tartsanak faluszemlét. Több civil 

szervezet, alapítvány létrehozását kell kezdeményezni.  

Középtávú célok közé javasolja felvenni a bizottság, hogy keressenek olyan családokat 

vagy személyeket, aki védnökséget vállalnánk a faluban lévő keresztek és kápolnák 

rendben tartására. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság is megtárgyalta az előterjesztett gazdasági  

programot, melyet elfogadásra javasol.  

 

Márkus Erika polgármester: a pénzügyi bizottság által javasolt kiegészítésekkel javasolom a  

gazdasági program elfogadását.  
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A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

47/2020.(VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

Önkormányzat 2020-2024. évekre szóló gazdasági programját 

jóváhagyja, a pénzügyi bizottság által javasolt kiegészítésekkel. 
 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 

 

 

8. napirend 

Javaslat a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról új önkormányzati rendelet 

megalkotására 

(8. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról új  

önkormányzati rendelet megalkotására tettem javaslatot. Az elmúlt időszak tapasztalatai 

alapján szeretnénk a támogatások fajtáit bővíteni. A támogatások odaítélésének alapja 

az egy főre jutó jövedelem, amit a mindenkori legkisebb öregségi nyugdíj összegének 

szorzatában lehet megállapítani. 2008. óta változatlan, 28.500 Ft a legkisebb öregségi 

nyugdíj összege. Ezért szükséges a jövedelemhatárok megemelése.  

A bezenyei óvodában és iskolában étkező gyermek részére a térítési díjkedvezményt 

javasolom továbbra is fenntartani úgy, hogy a szociálisan rászorultaknak nyújtsunk 

támogatást az étkeztetéshez.  

Jelen új szociális rendelet megalkotásánál a jogszabályi környezet változásán kívül 

figyelembe vettük az elmúlt évek tapasztalatait, illetőleg az ellátások igénylésével 

kapcsolatos tendenciákat, melynek eredményeképpen a hatályos jogszabályoknak 

megfelelő, letisztult, szociális ellátásokat szabályozó rendelet született, melynek 

elfogadását javasolom.  

 

A rendelet-tervezetet megtárgyalta a humán bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia elnök: a humán bizottság megtárgyalta a rendelet-tervezetet és javasolja  

az előterjesztett rendelet-tervezet szerinti rendeletalkotást.   

 

Márkus Erika polgármester: kérdés, észrevétel a rendelet-tervezettel kapcsolatban nem volt,  

ezért javasolom a képviselő-testületnek a szociális igazgatásról és a szociális 

ellátásokról szóló új önkormányzati rendelet megalkotását az előterjesztés szerint.  

 

 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 
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4/2020.(VII.1 )      önkormányzati rendelet 
 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a 

szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról   

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

9. napirend 

Kitüntetések alapításáról és adományozásának rendjéről szóló rendelet-tervezet 

(9. számú melléklet)  

 

Márkus Erika polgármester: az önkormányzat nem rendelkezik kitüntetések alapításáról szóló  

önkormányzati rendelettel. A választási kampányban tett ígéretünknek megfelelően 

javasolom a képviselő-testületnek, hogy alkosson rendeletet „Bezenye Díszpolgára” és 

„Bezenye Községért” cím adományozásáról. 

Amennyiben a képviselő-testület elfogadja a címek adományozására vonatkozó 

javaslatot, úgy állást kell foglalni abban, hogy a címekkel milyen elismerések járjanak.  

A rendelet-tervezet mellékletében elkészítettük a címek adományozásával járó 

plakettek, oklevél leírását. Erre vonatkozóan árajánlatot kértünk készítőktől, hogy 

tudjuk milyen költséggel jár a plakettek, illetve az oklevelek elkészíttetése. Ezen kívül 

javasolom még ún. emlékkönyv elkészíttetését is, amelyet a kitüntetések adományozása 

során az érintettek aláírnak.  Ezen kívül meg kellene határozni azt is, hogy díjazás is 

járjon-e a kitüntetésekhez.  

 

Az előterjesztést megtárgyalta a humán bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia elnök: a humán bizottság tárgyalta a kitüntetések adományozásáról szóló  

javaslatot. A bizottság nem javasolja, hogy pénz díjazással is járjanak a kitüntetések. A 

bizottság egyhangúlag javasolja a kitüntetésekről szóló rendelet megalkotását és a 

határozati javaslat elfogadását.  

 

Hiltser Mátyás alpolgármester: nem javasolja, hogy pénzzel járjon a díjak adományozása.  

Javasolja azonban, hogy több kitüntetés adományozására legyen lehetőség. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a rendelet bármikor módosítható, ha úgy gondolják, hogy több  

díjat szeretnének adományozni. A kitüntetéseket a búcsú napján kell átadni, pénzdíjat 

nem javasol. 

 

Szakos Géza alpolgármester: támogatom Hiltser Mátyás alpolgármester és a bizottság  

javaslatát, hogy a díjak ne járnak pénzzel. Az adható díjak számát azonban nem 

javasolja megemelni. 

 

Márkus Erika polgármester: megköszöni a hozzászólásokat, észrevételeket. Szavazásra  

bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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48/2020.(VI.30)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza a 

polgármestert, hogy a „Bezenye Díszpolgára”, illetve a „Bezenye 

Községért” címekkel járó emlékplakett elkészítését, az 

emlékkönyvet rendelje meg.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 

 

 

Márkus Erika polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő rendelet- 

tervezetet. 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 

 

 

5/2020. (VII.1.)       önkormányzati rendelet 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a 

kitüntetések alapításáról és adományozásának rendjéről   

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

10. napirend 

Javaslat önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezésére 

(10. számú melléklet) 
 

Márkus Erika polgármester: felülvizsgáltuk az önkormányzati rendeleteket és javaslatot  

tettünk egyes rendeletek hatályon kívül helyezésére. A hatályon kívül helyezést 

jogszabályi, szervezeti változások indokolják, amelyeket az előterjesztés részletesen 

tartalmaz.  

 

A rendeletek felülvizsgálata folyamatosan történik, a szükséges módosításokra a 

javaslatokat folyamatosan fogjuk előterjeszteni. 

Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Nusser Györgyné elnök: elmondja, hogy a pénzügyi bizottság megtárgyalta az önkormányzati  

rendeletek hatályon kívül helyezésére vonatkozó javaslatot és azt egyhangúlag 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  

 

Márkus Erika polgármester:  észrevétel, módosítás nem hangzott el, ezért szavazásra  

bocsátom a rendelet-tervezetet.  

 

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 
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6/2020. (VII.2)     önkormányzati rendelet 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének az 

egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről   

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi!) 

 

 

 

11. napirend 

A Magyar Falu Programban benyújtott  

 „Orvosi műszer” 

„Közösségi tér ki-/átalakítás és foglalkoztatás” pályázatokon való részvétel utólagos 

támogatása 

(11. számú melléklet) 
  

Márkus Erika polgármester:  a veszélyhelyzet idején jelentek meg a Magyar Falu Program  

keretében a pályázati kiírások, így az „Orvosi eszköz” című alprogram pályázati 

felhívása. A pályázat 100 %-os finanszírozású, benyújtásának határideje 2020. április 

24-e volt.  Bezenye Önkormányzat nevében határidőre orvosi eszköz beszerzésre 

pályázatot nyújtottunk be. A pályázaton elnyerhető támogatás összege:1.141.297.- Ft, 

mely teljes támogatási összeget elnyertük.  

A másik pályázat a Magyar Falu Program keretében „Közösségi tér ki-/átalakítás és 

foglalkoztatás” című alprogram pályázati felhívása volt. A pályázat 100 %-os 

finanszírozású, benyújtásának határideje 2020. május 22-e volt. A projekt-előkészítési 

feladatokra 3 árajánlatot kértünk. A beérkezett árajánlatok közül a legkedvezőbb 

ajánlatot az Optimum Term Kft. adta, 400.000 Ft + ÁFA összegben. Ezért a 

feladatellátásra a Kft-vel kötöttünk szerződést. A Művelődési Ház megújítására, 

határidőre a pályázatot benyújtottuk.   

 

Kérem a Képviselő-testület, hogy a pályázat benyújtását utólagos jóváhagyással 

támogatni szíveskedjék. A Képviselő-testületnek azért is kell a pályázatokat 

megerősíteni, mert mindegyik esetben fenntartási kötelezettséget kellett vállalni.  A 

Művelődési Ház felújítására benyújtott pályázat esetében a projekt-előkészítési 

feladatok költségét nem lehet elszámolni a pályázatban, ezért a Képviselő-testületnek 

kell ennek az összegnek a kifizetését vállalni. 

 

Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi és a humán bizottság. Kérem a bizottsági 

vélemények ismertetését. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta a Magyar Falu Programban  

benyújtott pályázatokról szóló előterjesztést, s egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztett határozati javaslatokat.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság is megtárgyalta az előterjesztéseket és  

egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztésben foglalt határozati javaslatokat.  

 

Márkus Erika polgármester: további kérdés, észrevétel nincs, ezért külön-külön szavazásra  

bocsátja az előterjesztett határozati javaslatokat.   
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A Képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

49/2020.(VI.30)        határozat 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

jóváhagyja a Magyar Falu Program keretében „Orvosi 

eszköz” című alprogramra (kódszáma: MFP-AEE/2020) 

benyújtott pályázatot.  

 

2. Bezenye Községi Önkormányzat fenntartási kötelezettséget 

vállal arra, hogy az elszámolás jóváhagyásáról szóló döntés 

hatályba lépését követő hónap első napjától számított három 

éven át a beszerzett eszközök vonatkozásában. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 

támogatási szerződés aláírására, a szükséges nyilatkozatok 

megtételére. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. december 31. 

 

 
50/2020.(VI.30.)                                  határozat 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

jóváhagyja a Magyar Falu Program keretében „Közösségi tér 

ki-/átalakítás és foglalkoztatás” című alprogramra (kódszáma: 

MFP-KTF/2020.) benyújtott pályázatot.  

 

2. Bezenye Községi Önkormányzat fenntartási kötelezettséget 

vállal arra, hogy az elszámolás jóváhagyásáról szóló döntés 

hatályba lépését követő hónap első napjától számított öt éven 

át a felújított művelődési házat fenntartja. 

 

3. A Képviselő-testület a projekt-előkészítési feladatok 

elvégzéséért nettó 400.000.- Ft + ÁFA megbízási díj 

kifizetését az Önkormányzat 2020. évi költségvetéséből 

biztosítja. 

 

4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 

támogatási szerződés aláírására, a szükséges nyilatkozatok 

megtételére. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. december 31. 
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12. napirend 

Bezenyei Százszorszép Óvoda vezetői megbízás  

(12. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: az előterjesztéshez kézhez kaptak a képviselők egy kiegészítést,  

amely a vezetői pótlék megállapítására vonatkozik. Július 1-jétől jogszabályi változás 

történik a vezetői pótlék, illetve a szakmai pótlék megállapításáról. Két határozati 

javaslatot terjesztettünk elő, amely az óvodavezető, illetve a helyettes vezetői 

pótlékának megállapításáról szól, melynek figyelembevételével módosul az 

óvodavezetői bérének megállapítása is. Erre vonatozóan kézhez kaptak egy módosított 

határozati javaslatot.  

Ismert, hogy a jelenlegi vezető vezetői megbízása július 31-én lejár. A pályázat pályázó 

hiányában nem vezetett eredményre. A képviselő-testület nyilvános pályázat kiírása 

nélkül, egy éves időtartamra megbízást adhat a vezetői feladatok ellátására. Javasolom, 

hogy Rábelné Bors Juditot, a jelenlegi vezetőt bízzuk meg a vezetői feladatok ellátásával 

2021. július 31. napjáig. 

 

Az előterjesztést megtárgyalta a humán bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság tárgyalta az óvodavezetői feladatok  

ellátására, valamint a vezetői pótlékok megállapítására vonatkozó javaslatokat, melyeket a 

bizottság egyhangúlag elfogadásra javasol.  

 

Szakos Géza alpolgármester: kérdezi, hogy a bizottsági ülésen feltették-e a kérdést, miért nem  

pályázott a jelenlegi vezető az óvodavezetői állásra. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: Rábelné Bors Judit a bizottsági ülésen elmondta: a pályázati  

időszakban nem volt abban a helyzetben, hogy pályázzon a vezetői állásra. Az óvodában 

folyamatosan óvónő hiány van. Július 1-jétől jön egy új óvónő, ami kedvező változást hoz 

az óvoda életében. Amennyiben a képviselő-testület újra kiírja a pályázatot a vezetői 

állásra, s javulnak a körülmények az óvodában, akkor megfontolja a pályázást. 

 

Márkus Erika polgármester: további kérdés, észrevétel nincs, ezért szavazásra bocsátja külön- 

külön az előterjesztett határozati javaslatokat.   

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

 

51/2020.(VI.30.)       határozat 

 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a fenntartásában lévő 

Bezenyei Százszorszép Óvoda intézményvezetője részére a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 8. melléklete alapján megillető 

garantált illetmény mellett járó vezetői pótlék mértékét az illetményalap 60 %-

ában állapítja meg 2020. július 1. napjától. Ennek fedezete az Óvoda 2020. évi 

költségvetése. 
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A képviselő-testület felkéri a polgármestert a további szükséges intézkedések 

megtételére, valamint az intézményvezető értesítésére.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

                dr. Gáli Péter jegyző 

Határidő:  azonnal  

 

 

 

52/2020. (VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a fenntartásában lévő 

Bezenyei Százszorszép Óvoda intézményvezető helyettese részére a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 8. melléklete alapján megillető 

garantált illetmény mellett járó vezetői pótlék mértékét az illetményalap 50 %-

ában állapítja meg 2020. július 1. napjától. Ennek fedezete az Óvoda 2020. évi 

költségvetése.  

A képviselő-testület felkéri a polgármestert a további szükséges intézkedések 

megtételére, valamint az intézményvezető értesítésére. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

                dr. Gáli Péter jegyző 

Határidő:  azonnal  

 

 

 

 

53/2020.(VI.30.)        határozat 
 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Rábelné Bors 

Juditot (Bezenye, Jókai u. 21.) a  Bezenyei Százszorszép Óvoda magasabb 

vezetői feladatainak ellátásával 2020. augusztus 1-jétől 2021. július 31-ig terjedő 

határozott időre. Illetményét az alábbiak szerint állapítja meg:  

  

Garantált illetmény:  319.725.- Ft 

Szakmai pótlék (10 %)   31.972.- Ft 

Nemzetiségi pótlék:    54.810.- Ft 

Intézményvezetői pótlék: 109.620.- Ft 

Összes illetmény:  516.127.- Ft 

 

A Képviselő-testület megbízza a Polgármestert a kinevezési okirat 

elkészítésével. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 
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13. napirend 

Útfelújítási pályázat 

(13. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: kiírásra került egy pályázat július 10-i határidővel, amelyen a  

pályázati célok közül Bezenye Községi Önkormányzat útfelújításra tudna pályázatot 

benyújtani. A pályázatot a Kossuth Lajos utca II. (a régi Kossuth utca) útfelújítására 

lehetne benyújtani. A pályázattal elnyerhető támogatás összege bruttó 20 millió Ft. Az 

útfelújítás költsége összesen bruttó 30.831.704 Ft. A különbözetet az Önkormányzatnak 

kellene biztosítani a költségvetéséből. 

Kérem Képviselő-testület állásfoglalását abban, hogy a pályázat benyújtásra kerüljön-

e.  

 

Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta az útfelújítási pályázattal  

kapcsolatos előterjesztést. A bizottság egyhangúlag javasolja az előterjesztett határozati 

javaslat elfogadását a képviselő-testületnek. 

 

Márkus Erika polgármester: További kérdés, észrevétel nincs, ezért szavazásra bocsátja az  

előterjesztett határozati javaslatot.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

54/2020.(VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot nyújt be 

az önkormányzati feladatellátását szolgáló fejlesztések támogatására kiírt 

pályázatra. 

 

A pályázati cél:  Bezenye, Kossuth Lajos utca II. útfelújítása 

 

A pályázati összeg 30.831.704 Ft 

 

Képviselő-testület kötelezettség vállal arra, hogy a pályázati támogatáson 

felüli részt az útfelújításra költségvetésében biztosítja. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 10. a pályázat benyújtására 
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14. napirend 

Iskolai Intézményi Tanácsba delegálás 

(14. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a Bezenyei Horvát-Magyar Kétnyelvű Általános Iskola  

igazgatója azzal kereste meg az önkormányzatot, hogy az Iskola Intézményi Tanácsának 

további működése érdekében jelölje ki az Intézményi Tanácsba az önkormányzatot 

képviselő személyt. Az előző képviselő-testület Rábelné Bors Juditot delegálta az 

Intézményi Tanácsba, mint önkormányzati képviselőt. Tekintettel arra, hogy ő már nem 

tagja a képviselő-testületnek, ezért új képviselő kijelölésére van szükség.  

Javasolom a képviselő-testületnek, hogy hívja vissza Rábelné Bors Juditot és helyette az 

Intézményi Tanácsba Kammerhofer Lívia képviselőt delegálja.  

 

Az előterjesztést megtárgyalta a Humán bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság tárgyalta az előterjesztést, és a javaslatot  

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  

 

Leszkovich Istvánné intézményvezető: az intézményi tanácsba jó ha olyan valaki kerül  

delegálásra, aki nemcsak a beszámolókból ismeri az iskola munkáját, hanem napi szinten 

részese az ott folyó munkának. Kammerhofer Lívia képviselő volt már az intézményi 

tanács tagja, szeretettel várják az intézménybe. 

 

 

Márkus Erika polgármester: észrevétel, más javaslat nem volt, ezért szavazásra bocsátom az  

előterjesztett határozati javaslatot.  

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 

55/2020.(VI.30.)       határozat 

 

 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete – munkáját 

megköszönve - Rábelné Bors Juditot visszahívja a Bezenyei Horvát-

Magyar Kétnyelvű Általános Iskola Intézményi Tanácsából. 

 

2.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bezenyei Horvát-

Magyar Kétnyelvű Általános Iskola Intézményi Tanácsába 

Kammerhofer Lívia képviselőt delegálja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy döntéséről értesítse az 

intézmény vezetőjét. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 
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15. napirend 

Bezenyei Horvát-Magyar Kétnyelvű Általános Iskolában ÖKO kert létesítéséhez  

támogatás kérése 

(15. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: az Iskola ÖKO munkacsoportjának vezetője azzal a kéréssel  

fordult az Önkormányzathoz, hogy támogassa az iskolában az ÖKO keret 

megvalósítását és mint a terület tulajdonosa kössön szerződést az Agrárminisztériummal 

a megvalósításra, s a megvalósítás költségét előlegezze meg.  Úgy gondolom, hogy a 

kérés támogatandó, mivel az a település gyermekeinek érdekét szolgálja. A 

rendelkezésre álló árajánlat alapján  a támogatási összeg  500.000.-Ft-ig kerüljön 

megelőlegezésre.  

 

Az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi és a humán bizottság. Kérem a bizottsági 

vélemények ismertetését 

 

Nusser Györgyné képviselő: elmondja, hogy a bizottság tárgyalta a kérelmet és az  

előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását javasolja, azzal a kiegészítéssel, 

hogy a polgármester által nevesített összeg kerüljön bele a határozatba.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság is tárgyalta a kérelmet és egyhangúlag  

javasolja az előterjesztett határozati javaslat elfogadását.  

 

Márkus Erika polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati  

javaslatot.  

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

56/2020.(VI.30.)         határozat 

 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Bezenyei Horvát-

Magyar Kétnyelvű Általános Iskolában megvalósuló ÖKO kert létesítésére vonatkozó 

kérelmet.  

A Képviselő-testület vállalja, hogy az iskolai ÖKO Kert létesítésére az 

Agrárminisztériummal támogatási szerződést köt. 

 

2.) A képviselő-testület vállalja, hogy az iskolai ÖKO Kert megvalósítására a 2020. évi 

költségvetéséből 500.000.-Ft összeget megelőlegez. 

 

3.) A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 31. 

 

 

 

 

 

 

 



21 

 

 

16. napirend 

Művelődési Házban nyári tábor szervezése 

(16. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: felkéri Leszkovich Istvánné iskolaigazgatót, hogy tájékoztassa a  

képviselő-testületet a nyári tábor szervezéséről.  

 

Leszkovich Istvánné iskolaigazgató: az általános iskolában a gyerekek nyári megőrzése,  

táboroztatása a szünidő jelentős részében megoldott. Több szülő kérte a felajánlott, 

egész nyári szünetben a gyermekek felügyeletét, hiszen a veszélyhelyzetben sok 

családnak nehézséget okozott a gyermekek felügyelete, a szülők szabadsága elfogyott, 

a gyerekek hónapok óta otthon vannak, nagy az igényük a társaságra.   A művelődési 

házban két hétre helyi nyári tábort szeretnének szervezni július 20. napjától - július 31. 

napjáig. A tábor hétfőtől-péntekig reggel 8-tól 16 óráig biztosítaná a gyerekek 

felügyeletét. Szeretnénk minél több programot szervezni a diákok számára. A tábor 

megszervezéséhez, megtartásához támogatást szeretnénk kérni az egyház caritas 

szervezetétől, a megyei nemzetiségi önkormányzattól, illetve a képviselő-testülettől.  

 

Márkus Erika polgármester: az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi és a humán bizottság.  

Kérem a bizottsági vélemények ismertetését. 

 

Nusser Györgyné képviselő: elmondja, hogy a pénzügyi bizottság tárgyalta a nyári tábor  

szervezésére vonatkozó előterjesztést. A bizottság egyhangúlag támogatja, hogy a nyári 

tábor szervezését az önkormányzat 100.000 Ft-tal támogassa.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a humán bizottság tárgyalta a nyári tábor megszervezésével  

kapcsolatos kérést. A bizottság egyhangúlag javasolja, hogy a képviselő-testület 

támogassa a határozati javaslatban foglaltak szerint a kezdeményezést. A gyermekek 

felügyeletének biztosítása a nyári szünetben fontos a szülők számára. Egy heti tábor 

jelentős költséget jelent a családoknak, vannak olyanok, akik ezt nem tudják 

megengedni maguknak. Ezért feltétlenül támogatásra érdemes a kezdeményezés. 

 

Márkus Erika polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

57/2020.(VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a 

Bezenyei Horvát-Magyar Kétnyelvű Általános Iskola által, a 

Bezenyei Művelődési Házban július 20. - július 31. közötti 

időszakban a nyári tábor megszervezését.  

 

A képviselő-testület a nyári tábor megtartásához, programjaihoz 

100.000.- Ft támogatást biztosít. 
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A támogatás felhasználásáról a táborszervezőnek el kell 

számolni. 

Felelős a támogatási szerződés megkötéséért: Márkus Erika 

polgármester 

Határidő: 2020. július 15. 

 

 

 

17. napirend 

Bezenyei Sportegyesület támogatási kérelme 

(17. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a Bezenyei Sportegyesület azzal a kéréssel fordult a  képviselő- 

testülethez, hogy az egyesület 2020/2021. idény őszi évadjára működéséhez adjon 

támogatást. A sportegyesület kérelméhez csatolta az erre vonatkozó költségvetését, 

melyet az előterjesztéshez a kérelemmel együtt csatoltunk. Az őszi évad költségvetése 

összesen: 2.635.135 Ft. 

A kérelem szerint ebben az évben is tervezik a korosztályos csapatok működtetését, a 

felnőtt csapat megyei II. osztályban való szereplését.  

A sportegyesület a működését az önkormányzat és külső támogatók anyagi segítségével 

tudja csak biztosítani. A sportegyesület működéséhez 1 millió forint támogatást kér. 

Köszönti az ülésen megjelent Bakonyi Lászlót, a Sportegyesület elnökét. Kérem adjon 

tájékoztatást az egyesület helyzetéről. 

 

Bakonyi László elnök: elmondja, hogy takarékos működéssel és támogatóik révén  

biztosíthatónak látszik a csapat szereplése. A csapat elfogadható nézőszámmal 

rendelkezik, ami szintén segíti működésünket. Éves működési költségünk 

nagyságrendekkel alatta maradt az osztály átlagának. A szerényebb anyagi hátteret 

megpróbáljuk pótolni a sportolás körülményeinek állandó javításával, jó közösségi 

szellem kialakításával. Természetesen ebben az osztályban már nem kiemelkedő a 

létesítményünk, hiszen a többi csapatnál is rendezettek a körülmények, sőt néhány 

helyen egészen különlegesek. Ez évi költségvetésünket az elmúlt évi tényadatok alapján 

készítettük el, némi üzemanyag ár növekedéssel számoltunk. Költségvetésünk nem 

tartalmaz személyi kiadásokat az edző és szertáros kivételével.  

A csapat eredményes működését kizárólag külső támogatók anyagi segítségével tudjuk 

biztosítani. Kérem a képviselő-testületet, hogy működésünkhöz 1.0000.000 forint 

összegben támogatást nyújtani szíveskedjenek. A támogatás két részletben is sokat segít 

az egyesület működésében. 

 

Márkus Erika polgármester: javasolom, hogy a képviselő-testületnek, támogassa a 

sportegyesület 2020/2021. idény őszi évadjának működését.  Elmondja, hogy a 

bizottságok tárgyalták a napirendet, kéri a bizottságok véleményét.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság is tárgyalta a kérelmet. Egyhangúlag  

javasolja a képviselő-testületnek az egyesület működésének támogatását, két részletben.  

 

Kammerhofer Lívia bizottsági elnök: a Humán Bizottság tárgyalta a napirendet, és egyhangú 

szavazattal támogatatja, hogy a Bezenyei Sportegyesület 2020/2021. idény őszi évad 

működésének támogatására 1 millió forintot biztosítson két részletben.  
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Márkus Erika polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot azzal a  

kiegészítéssel, hogy a támogatást két részletben biztosítják, az első részletet július 10-

ig, a második részletet pedig október 1-ig.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

58/2020.(VI.30.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bezenyei 

Sportegyesület 2020/2021. idény őszi évad működésének támogatására 1 

millió forintot biztosít két részletben. Az I. részt 2020. július 10-ig, a II. 

részt 2020. október 1-ig kell az egyesület számlájára utalni. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

Sportegyesület támogatására a támogatási szerződést kösse meg, a 

támogatást utalja át. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 15. 

 

 

Márkus Erika polgármester: a Bezenyei Sportegyesület 2018-ban pályázatot nyújtott be a 

Vidékfejlesztési Program keretén belül a Szigetköz-Mosoni-Sík Leader Egyesület 

működési területére eszköz beszerzésre. A Sportegyesület jelenlegi anyagi helyzete nem 

teszi lehetővé, hogy a pályázatban megvásárolt eszközöket kifizesse. Az eszközökre a 

számla megérkezett, 1.899.999 Ft összegben.  

A Sportegyesület kérése a képviselő-testület felé, hogy az eszközök árát az Önkormányzat 

előlegezze meg, s a pályázat elszámolás elfogadását követően az egyesület a pénzt 

visszafizeti az Önkormányzat. A pályázati elszámolás, a pályázat lezárása maximum 4 

hónapot vesz igénybe, így várhatóan az Önkormányzat októberben kapná vissza a 

megelőlegezett összeg. 

 

A bizottságok tárgyalták a napirendnek ezt a pontját is, kéri a bizottságok véleményét.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a Bizottság is tárgyalta, egyhangú szavazattal támogatja.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő: a Humán Bizottság tárgyalta a napirendet, és egyhangú 

szavazattal támogatatja. 

 

Márkus Erika polgármester: szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot.  

 

 

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
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59/2020.(VI.30.)       határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bezenye 

Sportegyesületnek a 1938262179 iratazonosító számú pályázatban 

szerepelő eszközök megvásárlására 1.899.999.- Ft-ot megelőlegez.  

A pályázat lezárását követően, legkésőbb 2020. október 31-ig a 

Sportegyesület a megelőlegzett összeget az Önkormányzat számlájára 

köteles visszafizetni. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

Sportegyesülettel kössön kölcsönszerződést a pályázatban szereplő 

eszközök megvásárlásának megelőlegzésére. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: a szerződés megkötésére: 15 nap 

 

 

Márkus Erika polgármester: köszönti az ülésen megjelent Somogyi Lászlót. Felkéri, hogy  

tájékoztassa a testületet a kérelméről. 

 

Somogyi László: július 25-re, szombatra, a bezenyei focipályára Sport  és egészség napot  

szeretnék rendezni. Több fellépőt is hívtam erre a napra, többek között meghívtam Fradi 

Öreg fiúk focicsapatot. A délutáni rangadóra belépőt kívánok szedni, mivel 1000 eurót 

kérnek, amiért eljönnek Bezenyére. Lesz egészségnap és főzőverseny is.  Ehhez kéri a 

Képviselő-testület támogatását 100.000.- Ft összegben. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: támogatandó a kérelem, mert szüksége van a falunak ilyen  

rendezvényekre. A humán bizottság is javasolja a sport és egészség nap megrendezésének 

támogatását. Megköszöni, hogy Somogyi László minden évben megrendezi ezt a település 

lakóinak. 

 

Márkus Erika polgármester: javasolom a testületnek, hogy támogassuk Somogyi László  

kérelmét. További kérdés, észrevétel nincs. Javasolja, hogy a sportnap rendezésére 100.000 

Ft támogatást biztosítson az Önkormányzat. 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

60/2020. (VI.30.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Somogyi László 

(9224 Rajka, Kabók Lajos utca 13.) részére 100.000.-Ft támogatást nyújt 

a 2020. július 25-én, szombaton megrendezésre kerülő Sport Nap 

megrendezéséhez. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Somogyi 

Lászlóval kössön támogatási szerződést. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: a szerződés megkötésére: 15 nap 
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18. napirend 

Ingyenes teremhasználati kérelmek 

(18. számú melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a bezenyei és a papréti Művelődési Ház használatára – a 

márciusi döntést követően – újabb  2 kérelem érkezett. Az egyik a Bezenyei Nyugdíjas 

Klub vezetője, Fettik Rezsőné klubvezető részéről, a másik pedig a papréti Zöld Diófa 

Nyugdíjas Klub vezetője, Csontos Antalné részéről. A kérelmezők ingyenes 

teremhasználatot kérnek a nyugdíjas klubok összejöveteleihez, rendezvényeihez. A klubok 

önfenntartók, bevételi forrásaik nincsenek, viszont fontos szereplői a település közösségi 

életének. Javasolom az ingyenes terembérlet biztosítását. 

 

Az előterjesztést megtárgyalta a humán bizottság. Kérem a bizottsági vélemény 

ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia elnök:  a Humán Bizottság is tárgyalta az ingyenes teremhasználati  

kérelmeket. Javasolja a képviselő-testületnek, hogy az ingyenes teremhasználati 

kérelmeket támogassa.  

 

Szakos Géza alpolgármester: javasolja, hogy a Papréti Nőegylet részére is biztosítsanak  

ingyenes teremhasználatot. 

 

Márkus Erika polgármester: javasolja a határozati javaslat elfogadását azzal a kiegészítéssel,  

hogy a Papréti Nőegylet részére is biztosítsák az ingyenes teremhasználatot. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

61/2020.(VI.30.)       határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 

településen működő nyugdíjas klubok, valamint a Papréti 

Nőegylet részére a bezenyei, illetve a papréti Művelődési Házban 

ingyenes terembérletet biztosít.  

A teremhasználatot előzetesen egyeztetni kell.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 

ingyenes teremhasználatra a szerződést kösse meg.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 15. 

 

 

19. napirend 

Bezenye, Táncsics M. u. 6. szám alatti 752 hrsz-ú ingatlanon lévő lakóházat megtámasztó 

dúcolás közterület használatával kapcsolatos ismételt kérelem 

(19. számú melléklet)  

 

Márkus Erika polgármester: kéri a véleményeket az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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dr. Gáli Péter jegyző: az épület állapotának felmérése statikai véleményt igényel. A kérelem  

tárgyát képező ingatlant  az életveszély elhárítása miatt támasztották alá.  Sajnos a helyzet 

rendezése, a közvetlen életveszély megszüntetése évek óta nem történt meg. Közterület 

foglalási engedély alapján a dúcolás közterületen van elhelyezve. Az idő múlásával romlik 

az épület állaga is, ha kidől a fal, akkor életveszély lehet. Itt nem is a közterület foglalási 

díj mértékén van a hangsúly, hanem magán az életveszélyes épület jövőbeni sorsán. A 

tulajdonosok voltak nálam Hegyeshalomban. Ígéretet tettek, hogy ezt a kérdés elrendezik, 

megoldják Ez a mai napig nem történt meg. A kényszerbontást ha elrendelik, az sokkal 

költségesebb lesz. Vagy értékesítsék, vagy bontsák le az épületet, itt más lehetőség nincs. 

A dönteni abban kell a testületnek, hogy a kérelmet támogatja, vagy nem. A közterület-

foglalás díja arra ösztökél, hogy valamit csináljanak az épülettel. A 90 %-os közterület-

használati díj kedvezmény gesztus volt, ritkán szokott a testület ilyen méltányosságot 

gyakorolni.  Most már a kérelmezőnek kellene megmutatni, hogy megoldja a helyzetet.    A 

testület legyen kozekvens ebben a kérdésben.  

 

Márkus Erika polgármester: azt gondolom, hogy nem lennénk elég következtessek akkor, ha 

valakinek mindent elengedünk különböző indokokra hivatkozva, másokkal meg teljes árat 

fizettetünk. A helyzet rendezésére nem az a megoldás, hogy elengedjük, vagy mérsékeljük 

a közterület-használat díját, hanem az, hogy a lakóépület közvetlen életveszélyt jelentő 

állapota megszüntetésre kerüljön.  

 

Szakos Géza alpolgármester: a határozati javaslat kemény megfogalmazást tartalmaz. Nem  

mérlegelünk, hanem elutasítunk. Azt hallottam másoktól, hogy gonoszak, mindig 

engedményeket akarnak. És ne feledjem, el hogy ők azok, akiket az előző polgármester 

felkért, hogy hazug állítással a választási eredményt befolyásolják. Ha nekik engedményt 

adunk, akkor másoknak sem mondhatunk nemet. Nem tudom, hogy a Benkovichék 

gonoszak-e. De, amit látok, hogy ők segítenek valakin. Történetesen a közvetlen 

hozzátartójukon. Kötelességük? Nem! Szívbéli kötelességük? Igen! Egy összedőlni 

készülő háznál megakadályozták a közvetlen életveszélyt úgy, hogy közterület használnak. 

Nem szeretnének közterület-használati díjat fizetni. Meddig? Ameddig az az állapot áll 

fenn. Meddig áll fenn? Ameddig határidőt nem jelölünk ki számukra, hogy tegyék rendbe 

az épületet. Adtunk felszólítást, hogy az épület életveszélyes és szíveskedjenek az 

ideiglenes állapotot megszüntetni? Lebontatni az épületet nem! Felszólítottunk másokat, 

hogy ne használják a közterületet tárolásra? Felszólítottunk másokat, hogy ne közterületen 

tartsák a szemetüket? Megbüntettük őket? Nem! A nyugdíjas klubnak ingyenes 

teremhasználatot biztosítunk. A sportegyesületnek több milliós támogatást adunk. A 

Benkovichéknál, akik speciális helyzetben vannak, épp demonstrálni akarunk, hogy 

megmutassuk, nem lehet mindig engedményeket kérni.   

 

Kammerhofer Lívia képviselő: az a véleménye, hogy következetesen kell a folyamatot  

végigvinni az életveszély elhárítása ügyében. 

 

Márkus Erika polgármester: az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi bizottság. Kérem 

a bizottsági vélemény ismertetését. 

 

Nusser Györgyné elnök: elmondta, hogy a bizottság a tegnapi nap folyamán tárgyalta a  

kérelmet és egyhangúlag az előterjesztett határozati javaslat elfogadását javasolja a 

képviselő-testületnek. 
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Márkus Erika polgármester: További kérdés, észrevétel nincs, ezért szavazásra bocsátja az 

előterjesztett határozati javaslatot.  

 

 

A képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

62/2020.(VI.30.)        határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bezenye, 

Táncsics M. u. 6. szám alatti 752 hrsz-ú ingatlanon lévő lakóházat 

megtámasztó dúcolás közterület használatával kapcsolatos kérelmet 

elutasítja.  

Felkéri a tulajdonost, valamint képviselőjét, hogy a lakóépület közvetlen 

életveszélyt jelentő állapotát mielőbb szüntesse meg. Amennyiben az 

állapot nem kerül rendezésre, úgy a veszélyes állapot megszüntetése 

érdekében a munkák hatósági úton történő elrendelésének megindítására 

teszünk lépéseket a gyalogosforgalom biztonságának helyreállítása 

érdekében.  

 

A képviselő-testület kéri a polgármestert, hogy döntéséről az érintettet 

értesítse. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. július 15. 

 

 

20. napirend 

Térségi Társulás társulási megállapodás módosítása 

(20. számú melléklet) 

 

 

Márkus Erika polgármester: a Térségi Társulás társulási megállapodás módosítására tartalmaz  

javaslatot az előterjesztés. A társulás ellátott feladatkörök bővülnek a hajléktalan ellátással, 

az utcai szociális munkával, valamint a Hajléktalanok Átmeneti szállásával, valamint az 

éjjeli menedékhellyel. A szolgáltatáshoz történő csatlakozási szándékról is nyilatkozni kell. 

Kéri a Képviselő-testületet az előterjesztés megtárgyalására. 

 

Kérdés, észrevétel nincs, ezért szavazásra bocsátja az előterjesztett két határozati 

javaslatot. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

63/2020.(VI.30.)       határozat 

 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy 

Mosonmagyaróvár Térségi Társulás Társulási Megállapodás 8.i. pontja, 
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mely a társulás által ellátott feladatköröket tartalmazza, 2020. szeptember 1. 

hatállyal alábbiak szerint módosuljon: 

„ 8.ia. hajléktalanok nappali ellátása, Mosonmagyaróvár, Barátság u. 20. 

           Szolgáltató: Kistérségi Egyesített Szociális Intézmény 

8.ib.utcai szociális munka, Mosonmagyaróvár, Barátság u. 20. 

           Szolgáltató: Kistérségi Egyesített Szociális Intézmény” 

 

2. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 

2020. szeptember 1. napjától igénybe kívánja venni a Mosonmagyaróvár 

Térségi Társulás Kistérségi Egyesített Szociális Intézményén keresztül, a 

9200 Mosonmagyaróvár, Barátság u. 20. szám alatti Hajléktalanok Átmeneti 

Szállása telephelyen biztosított „utcai szociális munka”szolgáltatást. 

3. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a 

Társulási Megállapodás 2020. szeptember 1. hatállyal kiegészüljön 

Mosonmagyaróvár Térségi Társulás tagtelepüléseinek határozatai alapján a 

Mosonmagyaróvár Térségi Társulás Kistérségi Egyesített Szociális 

Intézményén keresztül, a 9200 Mosonmagyaróvár, Barátság u. 20. szám 

alatti Hajléktalanok Átmeneti Szállása telephelyen biztosított „utcai szociális 

munka” szolgáltatáshoz csatlakozni kívánó települési önkormányzatokkal. 

 

4. A Képviselő-testület hozzájárul, hogy a jelen határozat 3. pontja értelmében 

a 2020. szeptember 1-től hatályos Társulási Megállapodás 9.) pontjában 

átvezetésre kerüljenek az „utcai szociális munka” szolgáltatáshoz 

csatlakozni kívánó települések. 

 

5. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a Társulási Megállapodást 2020. szeptember 1. hatállyal 

aláírja.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: ülést követő 10 napon belül 

 

 

64/2020. (VI.30.)       határozat  

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy 

Mosonmagyaróvár Térségi Társulás Társulási Megállapodás 8.j. pontja, 

mely a társulás által ellátott feladatköröket tartalmazza, 2021. január 1. 

hatállyal alábbiak szerint módosuljon:  

„8.ja. Hajléktalanok Átmeneti Szállása, Mosonmagyaróvár, Barátság u. 20. 

Szolgáltató: Kistérségi Egyesített Szociális Intézmény 

          8.jb. Éjjeli menedékhely, Mosonmagyaróvár, Barátság u. 20. 

Szolgáltató: Kistérségi Egyesített Szociális Intézmény” 

 

2. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 

2021. január 1. napjától igénybe kívánja venni a Mosonmagyaróvár Térségi 

Társulás Kistérségi Egyesített Szociális Intézményén keresztül, a 9200 
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Mosonmagyaróvár, Barátság u. 20. szám alatti telephelyen biztosított „éjjeli 

menedékhely” szolgáltatást. 

3. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 

polgármestert, hogy döntéséről a Társulás elnökét tájékoztassa.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: ülést követő napon 

 

 

 

Napirend után  

 

Márkus Erika polgármester tájékoztatja a testületet, hogy július 28-ra rendkívüli testületi ülés  

összehívását tervezi. Kéri a képviselőket, hogy arra napra tegyék magukat szabaddá. 

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző tájékoztatja a testület arról, hogy július 23-ára vagy 27-ére 

együttes testületi ülés tartását tervezzük, a közös hivatal intézményfinanszírozása  tárgyában, 

attól függően, hogy a három település polgármesterei és testületi tagjai  melyik napot tartják 

megfelelőnek.  

 

 

Több napirend nem volt, a polgármester az ülést 17:15 órakor bezárta. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Márkus Erika        dr. Gáli Péter 

polgármester        jegyző 

 

 

 

Kammerhofer Lívia                            Nusser Györgyné  

hitelesítő        hitelesítő 


